

Referat fra bestyrelsesmødet torsdag den 19. september 2024 kl. 12.00 hos PV

Til stede var: Preben Vestergaard (PV), Birgitte Rysholt (BR), Henrik Kærdrup (HK), Bent Mortensen (BM) og referent (GLV)

Fraværende med afbud: Finn Christensen

Pkt. 1.: Opfølgning på bestyrelsesmødet den 8. august 2024	PV havde ingen bemærkninger	ANSVARLIG/ TIDSPUNKT
Pkt. 2.: Økonomi v/BR Halvårsregnskabet	<p>PV oplyste, at han og BR mødtes forud for bestyrelsesmødet for at gennemgå den senest modtagne status fra Microwa (den er udsendt til bestyrelsen pr. mail).</p> <p>Aktiebeholdningen er nu realiseret, og Ejerlauget udviser et overskud på kr. 156.668,-, mens Vandværket udviser et overskud på kr. 121.958,-.</p> <p>PV og BR har aftalt møde med Microwa til den 17. oktober 2024, hvor de sammen vil gennemgå regnskabet og sørge for en fuldstændig opdeling af det for hhv. Ejerlauget Bjerrelund og Klitgaard Vandværk.</p> <p>Vi påregner således at vi på den kommende generalforsamling vil kunne levere et fuldstændigt årsregnskab for hhv. Ejerlauget Bjerrelund og Klitgaard Vandværk.</p>	PV /BR
Pkt. 3.: Sønderholm Vandværk v/ PV	<p>PV oplyste, at Sønderholm Vandværk har sagt klart "nej tak" til at overtage Klitgaard Vandværk.</p> <p>PV har herefter på ny spurgt, om det vil muligt at købe vandet fra Sønderholm Vandværk. Det vil blive drøftet og vi afventer svaret fra Sønderholm Vandværk.</p>	PV
Pkt. 4.: Videoovervågning. Dette punkt udsættes til evt. senere drøftelse.	Efter en kort drøftelse var der enighed om at udsætte videoovervågning, indtil vi evt. vil få et påbud om etablering af videoovervågning af vandværket.	
Pkt. 5.: Status på aflæsning af vandmålere v/HK	PV og HK aftalte at mødes fredag den 20/9 for indkøb af tablet etc., og HK vil herefter sørge for selv opsætningen i løbet af weekenden, så den kan være klar til brug ved måler aflæsning i den kommende uge.	PV /HK
Pkt. 6.: Kontrol klipning af træer og buske	<p>Umiddelbart ser det ud til at stort set alle i Ejerlauget Bjerrelund har efterkommet henstillingen om at få klippet buske, grene og træer. BR tjekker en ekstra gang og giver besked til PV.</p> <p>De dårlige oversigtsforhold ved rigtig mange af udkørslerne til hhv. Melleholmvej og Keldbækvej blev drøftet.</p> <p>Der var enighed om forsøgsvis at opsætte gadespejle ved nogle af disse udkørsler for at se, om det kan løse problemet.</p> <p>HK sender link til PV om mulige løsninger / priser</p>	PV /HK

Pkt. 7.: Fjernelse af bjørneklo v/BR	BR oplyste, at hun sammen med BM har stukket de fleste af bjørneklo på stien mellem Hyttefadet og Melleholmvej. Det overvejes fremadrettet at lade O.P. Service sørge for rydningen.	
Pkt. 8: Mulige foranstaltninger til nedsættelse af hastigheden på vejene v/BM	Der klages fortsat over alt for høj hastighed på vores veje. Særligt på det første lange stykke på Ålerusen. Forskellige løsningsmodeller blev drøftet. PV vil undersøge, hvad det vil koste at etablere chikaner og/eller bump på vejen.	PV
Pkt. 9.: Tinglysning af gamle ledninger – foreslået af Thvilum v/PV	PV orienterede om tilbuddet fra Thvilum, og der var enighed om at drøfte det på mødet i Tylstrup senere i dag, hvor bl.a. Thvilum vil være til stede. PV oplyste, at GeoPartners har tilbudt at udarbejde en liste over de aflyste og tinglyste deklARATIONER. Der var enighed om at "takke nej", da vi i givet skal betale for den, og vi har rent faktisk ikke noget at bruge en sådan liste til.	
Pkt. 10.: Eventuelt	BM oplyste, at han har modtaget en anonym henvendelse om brug af sprøjtemidler på en grund. Der var enighed om, at dette må være et problem mellem ejeren og Aalborg Kommune.	
Pkt. 11.: Næste møde	Næste møde aftales til torsdag den 14. november 2024 kl. 14.00 hos PV.	Alle

Mødet sluttede kl. 14.45

Klitgaard, den 20. september 2024 /ref. GLV